
 

 

 

Algemene Leden Vergadering II 
Woensdag 1 december 2021 19:00 – 20:30 | D1.18 en online via Zoom 
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Bestuur IX 

Alle leden der SVAAA 

 

Agenda 

I. Opening       (V)  Vaststellen 1 min 

Annemijn opent ALV II. 

II. Vaststellen agenda              (V)  Vaststellen 2 min 

III. Bestuursupdate     (V)  Bespreken 10 min 

De commissies zijn inmiddels weer opgestart en de eerste activiteiten zijn al 

geweest. Er is gezocht naar een Vice-Voorzitter, waarover later in de vergadering 

meer volgt. Sinds 1 september was de erkenning van de vereniging verlopen, maar 

nu is de vereniging is weer erkend bij de HvA. 

IV. Corona update     (V)  Bespreken 5 min 

Tot nu toe heeft het niet voor alle activiteiten gevolgen. Het heeft vooral gevolgen 

voor activiteiten buiten school, wat betekent dat vergaderingen nog wel op school 

kunnen. Voor de activiteiten van AC-Studie en AC-non hebben de maatregelen 

echter wel gevolgen. 

V. Financiële update     (P)  Bespreken 10 min 

Laurens heeft de financiën weer bijgewerkt. De huidige stand van zaken qua 

financiën wordt in drie overzichtelijke tabellen weergegeven.   

De lustrum spaarrekening is in principe voor activiteiten die bijdragen aan het 

lustrumjaar.  

De financiële situatie per commissie zijn ook weergegeven in een tabel en  

a. Stemming KasCo 

Op ALV I werd Simon geaccepteerd als KASco lid, maar er moest nog 

wel iemand bij komen in de KASco. Chris stelt zichzelf voor als kandidaat 



 

 

voor de KASco. Chris is met 31 van de 37 stemmen goedgekeurd voor 

de KASco.     

VI. Jaarverslag bestuur IX    (IX)  Bespreken 20 min 

Bestuur XI presenteert het jaarverslag van afgelopen jaar. Afgelopen jaar is goed 

begonnen en er konden op AIR veel leden geworven worden. Er wordt een overzicht 

gegeven van de activiteiten die gehouden zijn afgelopen jaar per commissie. In 

totaal zijn er ongeveer 25 activiteiten geweest afgelopen jaar. Veel fysieke 

bedrijfsbezoeken konden door corona helaas niet doorgaan. Veel activiteiten 

werden online georganiseerd als alternatief van de fysieke activiteiten. 

Het aantal leden was afgelopen jaar erg hoog ondanks corona. AIR heeft hierin een 

hele grote bijdrage gehad, waardoor er veel nieuwe leden kwamen. 

Er zijn afgelopen jaar minder uitgaven geweest, wat deels komt door corona. 

Er waren 5 doelstellingen afgelopen jaar: Internationalsering, financieel gezond, 

professionaliteit, verbondenheid en bredere facilitering. 

Internationalisering: dit was helaas moeilijk te realiseren, door corona. Er kon niet 

gereisd worden en internationale studenten konden ook moeilijk komen. 

Met financieel gezond wordt bedoelt dat de vereniging kosten neutraal wilde 

opereren. De vereniging is financieel gezond gebleven, want er is minder uit gegeven 

dan de inkomsten. 

Professionaliteit: Er is een gehele nieuwe huisstijl geïntroduceerd die bijdraagt aan 

de professionalisering van de vereniging. 

Er is geprobeerd om verbonden te blijven met alle leden, ondanks de maatregelen 

van afgelopen jaar. Met online activiteiten kon er contact blijven met de leden. 

Bredere facilitering: wrap-ups en geprobeerd om stages toe te voegen aan de 

vacaturebank. Echter was er een tekort aan stages, waardoor dit helaas niet te 

realiseren was. 

VII. Vice Voorzitter     (V)  Stemming 15 min 

Eind oktober is er geprobeerd om een nieuwe vicevoorzitter te vinden. Er waren 2 

sollicitanten. Er zijn casussen gestuurd naar de sollicitanten en bij deze procedure 

is 1 van de 2 kandidaten al afgevallen. Met de tweede sollicitant is er een 

sollicitatiegesprek geweest. Echter werd na de sollicitatie al snel de conclusie 

getrokken dat ook de tweede sollicitant af zou vallen. Dit betekent dus dat er geen 

nieuwe Vice-Voorzitter gevonden is en het bestuur met z’n drieën het jaar gaat 

afmaken. Met de RvA gaat nu om de tafel gezeten worden om te kijken hoe de 

huidige taken het beste verdeeld kunnen worden. 

VIII. YER 



 

 

Binnenkort is er in samenwerking met YER een training op de HvA. Er wordt een 

training gegeven over hoe je het beste kan presenteren, wat handig kan zijn voor je 

block assignment of blok 4 van het eerste jaar. 

IX. Commissieronde + Promotie   (V + CH’s) Bespreken 40 min 

a. AC-non 

Afgelopen week is er een hele gezellige pubquiz geweest, waar 11 teams 

aan meededen. Het kerstgala is op 21 december, maar het hangt 

allemaal af van de persconferentie van 15 december of dit wel door kan 

gaan. Er was een Skireis gepland die helaas niet door kan gaan, maar er 

wordt wel gekeken naar een andere AC-non reis als alternatief voor de 

Skireis. 

b. AC-studie 

Afgelopen week zijn ze naar Transavia geweest. Wat een hele leuk 

bedrijfsbezoek was. Gisteren werd er nog een bezoek gebracht aan 

ProSim4u . Waarschijnlijk gaat er vaker een activiteit bij ProSim4u 

georganiseerd worden aankomend jaar, vanwege het afgelopen succes. 

Er wordt door de maatregelen ook al met een schuin oog gekeken naar 

eventuele online activiteiten. 

c. AIRCo 

Er is minder goed nieuws uit Zeewolde. Vanaf dit jaar moet het vanaf 23 

uur eigenlijk al stil zijn op het terrein in Zeewolde. Er is nog geen 

alternatief gevonden voor een locatie voor AIR. Mocht iemand een goede 

evenementenlocatie weten hoort de AIRco dit graag. De begroting is 

inmiddels zo goed als af voor AIR 2022. Er zijn bieropeners gehaald ter 

promotie van AIR en de vereniging die uitgedeeld gaan worden bij SKC’s 

en open-dagen. 

d. Lustrum 

Vandaag is de Adventskalender begonnen. Lustrum is aan het kijken 

naar nieuwe activiteiten vanaf volgend jaar. Ze zijn aan het kijken naar 

een Après-ski feest begin januari. DIES in maart en er wordt een groot 

feest georganiseerd. Er ligt een leuk plan klaar en er wordt al gekeken 

naar de begroting. De lustrumstempel is ook eindelijk binnen, dus 

missende stempels kunnen worden opgehaald. 

e. Media 

Op het moment is er helaas geen commissiehoofd voor Media, waardoor 

Sverre tijdelijk de rol van commissiehoofd vervult. Voor de NOTAM wordt 



 

 

er gezocht naar nieuwe ideeën en mochten mensen daarvoor ideeën 

hebben horen we dat graag. 

f. PR 

PR is afgelopen tijd bezig geweest met een aantal samenwerkingen. Er 

zijn nieuwe samenwerkingen met Stuvia en Simflying met kortingen voor 

leden. Daarnaast wil RedBull samenwerken voor aankomende editie van 

AIR. Vrienden van SVAAA wil PR ok wat meer bekendheid geven en er 

zijn de afgelopen tijd een aantal posters op de C2 verschenen ter 

promotie van Vrienden van SVAAA. 

g. SSC 

SSC heeft weinig gedaan dit jaar. Er is 1 wrap-up geweest dit jaar en 

voor aankomende periode staan er ook weer een aantal wrap-ups 

gepland. Casussen is wat lastiger op het moment door corona. 

X. SVAAA shop + ophalen    (S)  Bespreken 2 min 

De ophaalmomenten voor de SVAAAShop zijn al bekend voor de aankomende 

weken: Dinsdag 7 december, woensdag 15 december en dinsdag 21 december zijn 

tot de kerstvakantie ophaalmomenten. De tijden van de ophaalmomenten worden 

later gecommuniceerd. 

XI. Belangrijke data      (V)  Bespreken 5 min 

Dinsdag 7 december YER training 

Zaterdag 11 december Open dag 

Dinsdag 21 december gala 

XII. WVTTK      (Allen]  Bespreken  2 min 

Er waren geen puntjes meer van de leden. 

XIII. Rondvraag     (V)  Bespreken  2 min 

XIV. Afsluiting      (V)  Bespreken 2 min 


